
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۱۰۳۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۱:۲۸:۳۱ ۱۳۹۶/۱۰/۴

متن پرسش

با سلام: من به این ایمان دارم ولی یقین ندارم، که زلزله ای که بخاد تهران را خراب کنه نمیاد. دلیلم

اینه که دشمنان انقلاب یعنی آمریکا و اسرال و.... آرزو شون اینه که یه روز بتونن تهران را ویران کنن

با موشک و جنگ حالا خدا خودش با دست خودش آرزوی اینها را برآورده نمی کنه، خدایی که توی

طبس طوفان می فرسته و توی یمن اونطور عربستان را تو کودتا شکست میده نمیاد با زلزله اینطوری

ضربه بزنه هرچند که شاید این حرف را نشه برای همه و همه جا زد.

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: گاهی مصالحی از طرف حضرت حق هست که ما در درازمدت به آن

میرسیم به همین جهت نمیدانیم خدا چه مصلحتی در موضوع فوق دارد. عمده آن است که ما

وظیفهی خود را درست انجام دهیم، تا قصهی ما قصهی کسی شود که فرمود: «در بلا هم میچشم

الطاف او/ مات اویم مات اویم مات او». موفق باشید


